
Op 10 mei jl. stelde de VVD-fractie enkele vragen over Glasvezel in onze gemeente, n.a.v. de volgende 
webpagina: https://ubrivierenland.nl/haaften-sneller-aangesloten-op-glasvezel/  
 
Vraag 1 – Vanuit het artikel lezen wij dat er een nood oplossing middels een noodaggregaat plaatsing 
voor de kern Haaften wordt gerealiseerd. Klopt dit?  
Ja 

 

Vraag 2 – Zo ja, waarom wordt er dan alleen in Haaften een noodaggregaat geplaatst en niet in de 
kernen waar ook problemen zijn, zoals bijvoorbeeld in Est waar ook geen aansluiting op het net 
mogelijk is?  

De plandatum voor het leveren van vaste stroomafsluiting door Liander in Est staat gepland voor de 
maand juni. Indien noodzakelijk en wenselijk zal hier echter ook een noodaggregaat geplaatst worden 
door de UBR zodat er eerder internetdienst geleverd kunnen worden. 
 

Vraag 3 – Aangaande Haaften, is bekend wanneer er een vaste aansluiting voor de wijkcentrales 
beschikbaar is?  

Zie ook vraag 2. De verwachting is dat aan het einde van de maand mei een vaste stroomaansluiting is 
op de POP in Haaften. In de maand juni is het de verwachting dat er vaste stroomaansluiting is voor de 
POP in Est. 
 

Vraag 4 – Wanneer kunnen de adressen waar nu geen mogelijkheid is tot vaste aansluiting, vanwege 
stroomproblemen, gebruik maken van het glasvezel netwerk?  
Doorgaans kan er binnen 2 maanden nadat de zogenaamde huisaansluiting is gerealiseerd gebruik 
worden gemaakt van de nieuwe internetaansluiting.  
 
Vraag 5 – Tijdens informatieavond digitaal afgelopen jaar met UBR is de vraag gesteld wanneer de 
kabel die op diverse plaatsen gedeeltelijk in de straatberm ligt, nu eens doorgetrokken wordt, zodat 
ook de huisadressen verderop in de straat aangesloten kunnen worden.  
Specifiek is gevraagd naar de Achterstraat in Neerijnen. Hier is nog geen antwoord op gekomen naar 
de individuele bewoners, die de vraag gesteld hebben, maar ook niet terug gekoppeld naar de 
vraagsteller die die avond deze vraag stelde. Het betreft hier geen dijkwoningen, dat is er 
mogelijkerwijs wellicht 1.  
Ook is deze vraag voor diverse andere locaties gesteld. Kunt u zorgdragen voor beantwoording en ook 
er op toezien dat er daadwerkelijk aangesloten wordt bij de adressen die toezegging hebben, 
bevestigd door UBR Rivierenland en dat ze glasvezel ook daadwerkelijk gaan ontvangen? Tevens dat 
de bewoners antwoordt krijgen?  
De Achterstraat is gelegen in een beschermingszone die betrekking heeft op de Waaldijk. Deze 
Waaldijk wordt de komende jaren versterkt. Binnen het kader van het aanleggen van het 
glasvezelnetwerk dient de aannemer nadrukkelijk hier rekening mee te houden. De vergunning c.q. 
toestemming van onder meer het Waterschap Rivierenland is nog niet verkregen om graaf en/of 
boorwerkzaamheden te mogen verrichten in deze dijk c.q. beschermingszone. Zodra deze 
toestemming er wel is zullen de desbetreffende bewoners geïnformeerd worden over de aanleg van de 
glasvezelkabel. Wanneer dat is, is op dit moment nog niet duidelijk. 
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